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Abstract (en)
The system has a lift car (4) that moves vertically and horizontally, where vertical movement takes place along a vertical track (3). A car transfer
device includes a horizontal displacement unit (16) into which a vertical guide rail piece (18) is integrated. The guide rail piece guides a lift car (4)
in the horizontal displacement unit that is positioned in such a manner that the guide rail piece forms a section of a vertical guide rail (5). The lift car
includes braking device (20), where the lift car is fixed at the guide rail piece that is integrated in the horizontal displacement unit. An independent
claim is also included for a method for operating a lift system.

Abstract (de)
Ein Aufzugssystem umfasst eine Aufzugkabine (4), welche Vertikalfahrten und Horizontalfahrten ausführen kann, wobei Vertikalfahrten entlang einer
eine Vertikalführungsschiene (5) umfassenden Vertikalfahrbahn (3) stattfinden und Horizontalfahrten mit Hilfe einer Kabinentransfereinrichtung (13)
ausgeführt werden. Die Kabinentransfereinrichtung umfasst eine Horizontalverschiebeeinheit (16), in welche ein vertikales Führungsschienenstück
(18) integriert ist, das die Aufzugskabine (4) in der Horizontalverschiebeeinheit (16) führt, wobei die Horizontalverschiebeeinheit so positionierbar ist,
dass das Führungsschienenstück (18) einen Abschnitt der Vertikalführungsschiene (5) bildet.
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